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Aanwezig: De bestuursleden Kees Kool, Jan Bruins, Kees Sprado en Luuk Schalk. 
 
Er waren 23 leden aanwezig op deze ledenvergadering 
Afwezig met kennisgeving 3 leden.   
Totaal 27 personen 
 
Aanvang: 20.00 uur 
Sluiting:   21:04 uur 
 

 
1.  Opening, mededelingen vooraf en en vaststellen van de agenda   
Kees Kool heet allen en met name ons erelid Cor den Hartog, welkom op deze vergadering.. 
 
Bij een moment van stilte worden de 9 leden herdacht die ons sinds de vorige voorjaars 
ledenvergadering zijn ontvallen: Cor van Dam, Hans Hakhof, Adrie Hendriks, Jan Hendrikse, 
John Pijl, Remco Vermeulen, Jan de Vos, W.J. Lenting en J. Boot. 
 
De agenda wordt met een kleine toevoeging,  conform het voorstel van de secretaris 
vastgesteld. Er komen na agendapunt 10 enkele zaken bij. 
 
 
2.  Mededelingen 
 

• Het ledental vorig jaar is iets achteruit gegaan. We zitten op dit moment op ongeveer 
1580 leden. 

• De vislessen op de basisscholen gaan weer plaats vinden. Hierbij hebben we een 
aantal vrijwilligers nodig. Het wordt wel steeds moeilijker om aan vrijwilligers voor 
deze lessen te komen. Gelukkig hebben inmiddels enkele leden zich aangemeld om 
mee te helpen. 

• We zijn bezig om weer een actie dag te organiseren. Deze zal zaterdag 8 juli 
worden gehouden. Het is eigenlijk een soort mini opendag. Mensen kunnen tegen 
een gereduceerd tarief lid worden. De jeugdleden kunnen een minicursus volgen en 
ook tuigjes leren maken. 

• Vorig jaar zijn we gaan vissen met mensen uit een zorginstelling. (Huis ter Leede) 
Ook dit jaar hopen we weer te gaan vissen met een aantal van deze bewoners en wel 
in het Wieltje van Collee. 

• Dit jaar hebben we het overleg van de 7 verenigingen uit onze gemeente VHL weer 
opgepakt. Twee weken geleden zijn we bij elkaar geweest en hebben de onderlinge 
banden weer wat aangehaald. Afspraken zijn  o.a. gemaakt over gezamenlijke 
visuitzet in oktober. 

• Binnen de commissies zijn enkele verschuivingen opgetreden:  
- In de havencommissie is Sebastiaan Raadschelders gestopt. Hij kon het werk 

niet met zijn dagelijkse werk combineren. 
- Nieuw lid is Jan Groen. Jan deed al veel werk binnen de commissie maar is sinds 

het najaar commissielid. 
- Bij de jeugdcommissie heeft Willem van den Hof te kennen gegeven om te 

stoppen. Willem heeft 1 jaar deel uitgemaakt van deze commissie. Hij kan zich 
niet vinden met de huidige samenstelling van de commissie.  

- Aspirant commissielid is Danny Roeters. Danny loopt een tijdje mee en wanneer 
het van beide kanten bevalt wordt hij commissielid. 
 

• Verspreiding vispassen: Na aanleiding van de coronamaatregelen hebben we de 
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vispassen door de bezorgers laten bezorgen in plaats van de afhaalprocedure in het 
clubgebouw. Iedereen die vóór 10 december 2022 had betaald, heeft zijn 
vergunning nog voor 1 januari thuis bezorgd gekregen. Een groot voordeel is dat er 
minder leden gaan vragen waar hun vergunning blijft. 
In deze nieuwe situatie zijn er nog zo’n kleine 80 vergunningen nabezorgd,  
Op dit ogenblik zijn er nog 28 leden die nog niet betaald hebben. Zij hebben 
inmiddels de laatste betalingsherinnering ontvangen en hebben nog even de tijd om 
alsnog te betalen, voordat de vispassen terug worden gestuurd naar Sportvisserij 
Nederland. 

 
3       Vaststellen verslag ALV 11-10-2022 

Het verslag van de najaars ledenvergadering wordt door de ledenvergadering 
goedgekeurd. 

 
4 Ingekomen stukken: 

Behoudens berichten van afmeldingen voor deze vergadering zijn er geen 
binnengekomen stukken. 

 
5 Bestuursverkiezing: 

Jan Bruins is dit jaar aftredend en hij heeft tevens aangegeven herkiesbaar te zijn 
voor een volgende termijn. De vergadering gaat akkoord voor een herbenoeming van 
Jan Bruins als penningmeester voor de komende drie jaar. 

 
6 Jaarverslagen 2022 

Jan Bruins heeft de verslagen van de diverse commissies gebundeld in een 
prachtig jaaroverzicht 2022 en daarbij zelf zijn financiële plaatje van de 
vereniging aan toegevoegd. De voorzitter neemt in vogelvlucht het jaarverslag 
2022 door een geeft waar nodig een toelichting. Hij bedankt de diverse 
commissieleden en vrijwilligers voor hun inbreng en hun medewerking 
Jan geeft vervolgens een uitleg over het financieel jaarverslag 2022.  
Het boekjaar sluit met een mooi positief exploitatiesaldo. Hiervoor zijn een 
aantal redenen zoals een herstel van de omzetcijfers tot op bijna het niveau 
van voor de coronapandemie. Tevens hebben we nog een laatste subsidie 
ontvangen vanuit de ondersteuningsmaatregelen van de overheid tijdens de 
coronacrisis. 
Naast deze meevallers waren er ook wat tegenvallers door noodzakelijke 
vervanging van apparatuur in ons huidige clubgebouw. 
Vervolgens werd het verslag per onderdeel doorgenomen en waar nodig 
toegelicht door Jan. 
 
 
 
 
 

 
7 Verslag kascontrolecommissie 2022 

Vanwege afwezigheid van de voorzitter van de kascontrolecommissie (Kerst Sjouken) 
licht Ton van Kooten de bevindingen toe. Hij geeft aan dat er een aantal steekproeven 
in de administratie zijn uitgevoerd en complimenteerde de penningmeester met de 
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wijze waarop de administratie is vastgelegd en de wijze waarop er gebruik is gemaakt 
van de subsidieregeling(en). Jan heeft, ondanks het feit dat hij niet meer vist toch een 
aantal financiële middelen vanuit de overheid  ‘binnen gehengeld’. De commissie stelt 
de vergadering voor de penningmeester decharge te verlenen over het gevoerde 
beleid. Aldus door de vergadering met instemming aangenomen. 

 
8 Benoeming kascontrolecommissie 2023 
 Voorstel: Ton van Kooten, voorzitter 
   Dirk Groenenberg, commissielid 
 Antonie Huijgen meldt zich aan als reservelid. 
 
9 Ontwikkelingen rond de haven 

In de vorige ledenvergadering is het bestuur met het voorstel gekomen om  
geen nieuwe stalen boten in de haven meer toe te laten. Dit gaf aanleiding tot 
discussie. Besloten is om deze vergadering hier op terug te komen.  
We willen dit issue laten vervallen. Praktijk is dat er nagenoeg geen stalen  
boten worden aangeschaft. Indien nodig zullen er aanvullende eisen komen 
wat betreft het onderhoud aan stalen boten. Dat is nu nog niet van toepassing. 
 
Wel zien we een aantal boten in de haven liggen waar door de eigenaren  
nauwelijks naar wordt omgekeken. De meeste van deze eigenaren hebben een  
pompabonnement. Vaak ligt er rotzooi in de boot. Het blad blijft liggen  
met gevolg veel werk voor de havencommissie.  
Vrijwel alle pompabonnementhouders komen nooit of bijna nooit in de haven.  
Hun boot komt eigenlijk de haven niet uit. 
Daarom is het voorstel vanuit het bestuur om de pompabonnementen per 1-1-2024 af 
te schaffen. Wel zullen de boten die op scherp liggen worden leeggepompt, de 
eigenaren krijgen daar een rekening van. We zullen blijven streven om boten drijvend 
te houden. Voordat we leeg gaan pompen zullen we iets meer risico gaan nemen. Nu 
krijgen we nogal eens het verwijt dat we te snel pompen. 
Ook zijn er enkele eigenaren die aangegeven hebben zelf hun boot leeg te pompen 
en wordt hulp van ons (blijkbaar door de gestuurde rekening) niet op prijs gesteld. 
(N.B. Inmiddels is er door een aantal eigenaren van boten welke volgens onze 
havenregels niet goed worden onderhouden (plantengroei in de boot, afgewaaide 
dekzeilen e.d.) actie ondernomen om hun boten te fatsoeneren. 
 

10. Ontwikkelingen wat betreft clubgebouw (openstelling/huurcontract met 
Gemeente VHL) 
Na het afbreken van de onderhandelingen in maart vorig jaar is het een tijd stil 
geweest. In november zijn we voor het eerst weer bij elkaar geweest. 
Toen het bestuur van De Snoek voorstelde om een afspraak voor over twee 
maanden, dus januari 2023, vond men dat dit veel te lang duurde. De gemeente 
dacht meer aan weken. We zijn nog echter nog steeds niet bij elkaar geweest.  
Wel is er telefonisch overleg geweest. 
De ambtenaar die zich hier mee bezig houdt zit net voor zijn pensioen en mede door 
prive omstandigheden komt hij nauwelijks toe aan ons verhaal. 
Het laatste bericht van de gemeente was dat er een stedenbouwkundige moest 
worden ingeschakeld om een plan op papier te zetten. De kosten komen voor 
rekening van de gemeente. Deze stedenbouwkundige zal allereerst de wensen van 
De Snoek aanhoren, maar er werd door de gemeente ook aangeven dat hun wensen 
in het plan worden betrokken. Top op heden vertelt niemand wat die wensen zijn.  
Wel zijn we tot de ontdekking gekomen dat er een binnenstadvisie is ontwikkeld door 
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een extern bureau uit Boxtel en dat dit plan ergens in een la van een ambtenaar ligt. 
De exacte status hiervan is voor ons, ook na informeren bij de gemeente onduidelijk. 
Inmiddels zijn we weer een half jaar verder en weten nog niets. 
Vorige week kregen we bericht dat er twee andere ambtenaren het dossier hebben 
overgenomen. We komen over 3 á 4 weken met hen bij elkaar. 
We hadden deze ledenvergadering als einddatum staan. We zouden nu moeten 
weten of doorgaan met onze plannen zin heeft. 
 
We hebben vorige week aan de gemeente meegedeeld dat we beslissing over 
het doorgaan met de onderhandelingen tot september vooruit schuiven. We 
willen de nieuwe ambtenaren nog even de kans geven. 
Het bestaande gebouw wordt slecht en de reparaties met duct-tape werkt niet meer. 
Daar is groot onderhoud gewenst. 
We willen de komende maanden een plan maken om het bestaande gebouw op te 
knappen. We gaan uitzoeken met welke materialen we moeten gaan gebruiken. Maar 
we hebben hulp nodig van b.v. een bouwkundige om te bepalen welk materiaal we 
het beste kunnen gebruiken.  
De voorzitter vraagt aan de aanwezige leden of zij iemand weten die we hiervoor om 
advies kunnen vragen. We zoeken dus eigenlijk iemand die verstand van zaken heeft 
betreffende het eventueel opknappen van het huidige gebouwtje. 
Wanneer we dit weten gaan we een begroting maken om daarna in het najaar of 
voorjaar 2024 het opknappen ter hand te nemen. 

 
11  Nieuwe vismeester 
 Danny Roeters heeft de cursus vismeester gevolgd en het theoriegedeelte met 

succes afgesloten. Komend voorjaar zal hij middels stage het praktijkgedeelte volgen. 
Daarna volgt een beoordeling van SVN. Inmiddels assisteert hij de jeugdcommissie 
als aspirant commissielid. Danny wordt vervolgens met een boeket bloemen en dank 
voor zijn activiteiten in het zonnetje gezet. Tevens zal hij op korte termijn als 
vismeester tijdelijk onze voorzitter assisteren en waar nodig vervangen als deze voor 
een medische ingreep een poosje uit de roulatie is. 

 
12  Rondvraag 
 Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag 
 
13  Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:04 en nodigt alle aanwezigen uit voor een 
glaasje fris.  


